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TARTU KARLOVA KOOL 

HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

 

28.11.2016 nr. 5 

Toimumiskoht: Tartu Karlova Kool, Lina 2, Tartu 

Koosolek algas kell 18.00, lõppes kell 20.15 

Koosolekut juhatas: Aavo Hussar 

Protokollis: Ly Kubenko 

Koosolekust võtsid osa: Aavo Hussar, Ly Kubenko, Liivi Lõhmussaar, Merit Harju, Anneli 

Kask, Elo Eller, Arleen Rillo, Epp Pärn, Tiit Lepp, Tiia Kütt, Vladimir Šokman. 

Kutsutud: Heidi Kiuru, Svetlana Jasnova 

Koosolekult puudusid: Sigrit Mahla, Teele Eensaar, Erki Remmelkoor, Eliise Hindoala  

 

Päevakord: 

 

1. Kooli 2017. aasta eelarve projekti arutelu 

2. Koolide investeeringud- ülevaade Tartu Linnavalitsuse linnavarade osakonna koolimajade 

eelarve projektist 

3.Uue hoolekogu esimehe, aseesimehe ja protokollija valimised 

4. Muu informatsioon. 

 

Päevakorra kinnitamine 

 

1. Kooli 2017. aasta eelarve projekti arutelu 

 

Sõna sai Heidi Kiuru, kes andis ülevaate kooli 2017. a eelarve projektist. Direktori sõnul 

Karlova kool küsis 502 997 eurot, eraldatakse aga 496 354 eurot, seda koos koorikooliga.  

 

Arutelu ja küsimused: 

 

L. Lõhmussaar tundis huvi, mille pealt kokku hoiti? 

S. Jasnova: jooksva remondi pealt, õpilaste pearaha alusel eraldatavate vahendite- ja õpetajate 

töötasude pealt. 

A. Hussar: Millega põhjendati eelarve vähendamist? 

S. Jasnova: otseselt polegi põhjendatud. Lubatud oli remondi jaoks 2 eurot ruutmeetri peale, 

aga eraldatakse 1 euro. Kool palus õppevahenditele 11 000 eurot, eraldatakse 10 000 eurot- 

see on siiski suurem summa, kui eelmisel aastal. 

E. Pärn lisas, et jälgib alati töötasude rida. Mõningaid muudatusi on saadud teha ja nendele 

on rahastus ka olemas. Koorikooli õpetajatele saame maksta töötasu väiksema koormusnormi 

järgi, alampalgatõus on kenasti sees. 2016. aastaga võrreldes on töötasu kulud plussi peal. 

Vähenemine toimus vaid koosseisu vähenemise tõttu, nimelt kool koondas 13.11.2016. a 

riidehoidja ametikoha. 

T. Lepp soovis teada, kui suur oli kulu eelmisel aastal?  

E. Pärn: 2016. aastal oli kooli eelarve koos koorikooliga 483 242 eurot. 

L. Lõhmussaar: kas õppevahenditest on koolil kavas midagi suuremat osta?  

S. Jasnova: soovime juurde soetada digivahendeid. 

A. Kask tundis huvi, kas koolis on akende vahetus plaanis? Kas tihendid poleks parem 

lahendus vanade akendele kui kiled? Tundis ka huvi, ega projektirahasid tulemas pole? 
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S. Jasnova selgitas,et see on arusaadav mure, aga kahjuks ei ole akende vahetus plaanis. Ja 

ega külm ei olegi akende puhul teema, pigem kui väljas on tuuline. See on juba aastaid meie 

koolis probleem olnud ja linnavarade osakond on sellest teadlik. 

Direktor täiendas, et raha palju ei ole, see mis üle jääb, läheb majanduskulude katteks ja 

digivahendite soetamiseks. Hetkel kaardistame olukorda, kavas on kulutada 3000 eurot 

robootikale. Hetkel on meil 16 komplekti, kuid vaja oleks veel nelja.  

A. Hussar soovis teada, kuidas klassitäis tahvelarvuteid, mis eelnevalt soetati, kasutusse on 

läinud.  

Direktori sõnul võeti need töösse novembris ja läheb hästi. Keemia klassis on uus ja uhke 

interaktiivne tahvel.  

A. Kask pöördus õpilasesinduse poole: kuidas õpilastele meeldib? 

A. Rillo sõnul oli alguses harjumatu, vajas sisseelamist. Kõik on nüüd ühes kohas. Sellel on 

nii plussid kui ka miinused. Miinuseks on, et õpetaja ei osanud seda algul kasutada, võttis 

rohkem aega. Plussina tõi ta välja, et kool muutub kaasaegsemaks.  

H. Kiuru lisas, et  kui õpetajate pädevused kasvavad, siis on kindlasti sellest tulevikus koolile 

rohkem kasu.  

M. Harju leidis, et  interaktiivne tahvel on rohkem kasulikum õpetajatele, kes saavad tahvli 

abil tunde ette valmistada ning tunnis kirjutatu kohe ka salvestada. 

Hoolekogu esimees tundis huvi: mis veel head on eelarvest? 

S. Jasnova sõnul on üks osa staadionist renoveeritud, mille üle on lastel eriti hea meel. Kõik 

tööd tehti ära, mis lubati, venis küll aga tehtud sai. Tõkkepuu jäi küll tegemata. Plaanis oli ka 

ehitada katusealune aga kuna projekti sai muudetud, siis nüüd mõtleme ehk saame selle eest 

midagi kasulikumat.  

H. Kiuru: kool tegi taotluse linnavarade osakonnale staadioni videovalve kohta. Lubati. Kooli 

server on teine murekoht. Järgmise aasta eelarvest tuleb uue serveri jaoks raha leida. 

T. Lepp tundis huvi, kas oma serveri omamine on kasulik koolile? Ehk oleks pilveteenuse 

kasutamise võimalus soodsam. 

H. Kiuru: kuna serverit rahastab linn, siis pole koolil siin suurt kaasa rääkida. Võib-olla kui 

kõikide koolide süsteeme muudetakse, aga seda me ei tea, millised linna plaanid on. 

M. Harju täpsustas: koolis on ühine ketas kuhu õpetajad saavad salvestada oma tunnitööd ja 

laste failid. 

A. Kask tundis huvi, mis remonti on plaanis veel koolis teha? 

S. Jasnova arvates ei ole mõtet teha natuke siit ja natuke sealt. Tahame ikka et linn meid 

remondi tegemisel toetaks. Suures plaanis on vaja välja vahetada torustik, aknad, 

fassaaditööd. Suuremad tööd tulevad projektirahadest, väiksemad oma rahastusest.  

 

2. Koolide investeeringud- ülevaade Tartu Linnavalitsuse Linnavarade osakonna 

koolimajade eelarve projektist 

  

Ülevaate Tartu Linnavalitsuse linnavarade osakonna koolimajade eelarve projektist andis 

Heidi Kiuru: Märtsikuus andis linn välja dokumendi, milles võeti vastu otsus eraldada Tartu 

Karlova Koolile 2 760 000 eurot remondiks. 2019 a pidi algama projekteerimine ja 2021 

aastaks pidid tööd lõpetatud olema. Septembris tuli välja uus plaan, mille järgi saab kool 

poole rahast aastatel 2019-2021 ja teise poole rahast aastaks 2026. Pöördusin haridusosakonna 

juhataja Riho Raave poole, et saada selgitust millistel tingimustel on see otsus tehtud? Miks 

rahastus on kahes osas ja miks pikendati rahastuse perioodi? Kahjuks ei saanud otsest vastust. 

Rahade jagamisel võetakse arvesse õppetingimusi ja hoonete seisukorda. Miks see rahastus on 

kahes osas, seda kahjuks öelda ei osatud. Esmase rahastuse saavad 1978 aastal ehitatud 

põhikoolid (Hansa kool ja Variku kool).  
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A. Hussar tundis huvi kuidas linnas otsustamine käib?  

Sellele ei osanud H. Kiuru vastata. Üks osapool on haridusosakond ja teine osapool 

linnavarade osakond. 

A. Hussar pakkus välja teha linnavarade osakonnale ettepanek vahetada aknad välja nendes 

ruumides, kus olukord kõige kriitilisem on? 

L. Kubenko tahtis teada, kas muinsuskaitsel on ka oma sõna sekka öelda? 

S. Jasnova: jah, on küll, aga see on pigem otsitud põhjus. Osade kaupa aknaid vahetama 

hakata pole mõtet. Kui teha, siis ikka kõik korraga.  

V. Šokman: ilmselt ei istu siin laua taga ühtegi inimest hetkel, kes suudaks küsimusele „ miks 

muudeti kooli remondirahade eraldamise korda?” koheselt vastata. Võib-olla tekivad mingid 

täiendavad võimalused, ei oska öelda. Pigem soovitan kutsuda kooli linnavarade 

ehitusteenistuse osakonnast Priit Metsjärv, kes on Tartu linnas põhikoolide eest vastutav. Kui 

keegi nendele küsimustele vastata oskab, siis tema. 

L. Kubenko tõstatas küsimuse: kas hoolekogu peaks tegema pöördumise linnavarade ja 

haridusosakonda selgituse saamiseks, miks remondirahade eraldamises on muutus tehtud? 

Direktor lisas omaltpoolt: võib-olla tõstatada ka küsimus, kas see 2 760 000 katab ikka kõik 

kulud ära? 

V. Šokman leidis, et mõistlik oleks natuke aega anda, kuna hetkel on uus valitsus moodustatud 

ja võimalik, et KOV rahastused vaadatakse üle. 

E. Pärn: mina tahaksin siinkohal hoopiski tänada hoolekogu liiget Sigrit Mahlat, keda täna 

küll siin ei ole. Suur tänu Sigritile, kes aitas igati kaasa Lina tänava liikluskorraldusele 

muutmisele. Tänu temale sai Lina tänavale künnis, ülekäigurada ja Lina ja Kalevi tänava 

nurgale piirded. Kui tema poleks initsiatiivi üles näidanud, poleks liikluskorraldus lahendatud 

saanud? Olukord kooli ees on tunduvalt paranenud. 

 

Ühise arutelu tulemusel otsustati:  

 Kooli direktor palub linnavarade ehitusteenistuse osakonna juhataja Priit 

Metsjärvel tulla kooli rääkima seoses muudatustega koolimaja eelarveprojektis. 
 

3.Uue hoolekogu esimehe, aseesimehe ja protokollija valimised 

 

Sõna sai hoolekogu esimees A. Hussar: Kui aasta tagasi istus siin Sigrit Mahla ja ütles et tema 

enam hoolekogu esimees edasi ei ole, siis mina nii konkreetselt ei ütle. Kui on keegi kes leiab, 

et on valmis vedama hoolekogu tööd, siis annaksin teatepulga edasi. Kui olete minu 

töökorraldusega rahul, siis võin jätkata. 

 

Arutelu ja küsimused: 

 

E. Pärn: meil on nüüd hoolekogus juures värsket verd. Anneli mis sina arvad? 

A. Kask: mina leian, et Tiidul on väga põnev CV. Tiit, mis sa arvad? 

T. Lepp: esimeheks ei ole kohe kindlasti nõus hakkama, aga aseesimehena võin toetada küll. 

Üks aasta on liiga lühike aeg ametis olemiseks, aastaga saavad alles asjad selgeks.  

A. Kask: muret tekitav on lühikesed etteteatamise ajad koosoleku suhtes. Olin pikka aega 

teadmatuses, kuna koosolek toimub. Kas Sa Aavo leiad selle sisemise jõu, et jätkata 

hoolekogu esimehena?  

A. Hussar: kui aus olla, siis pole ma ise ka enda tegevusega rahul, aga kui te olete nõus ja 

minu senist tegevust aktsepteerite, siis jätkan. 

E. Pärn: väga tahaks uutele tulijatele võimaluse anda. Anneli, mis sa ikka arvad? 

A. Kask: no mis siis ikka, olen nõus. Tuleb ära kaardistada hoolekogu liikmete tugevused, 

mida keegi hästi oskab teha ja moodustada töögrupid. 
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Hääletus: Aavo Hussar- poolt 1 hääl; Anneli Kask- poolt 12 häält.  

 

 

Otsustati: 

 Hoolekogu uus esimees on Anneli Kask.  

 Uueks aseesimeheks valiti ühehäälselt Tiit Lepp.  

 Protokollijana jätkab Ly Kubenko. 

 

4. Muu informatsioon. 

 

H. Kiuru: Võimalik, et lähipäevil palun hoolekogult nõusolekut õpilaste arvu suurendamiseks 

26- le õpilasele 7a klassis. 

 

Otsustati: 

 

Järgmine hoolekogu koosolek toimub esmaspäeval, 06.02.2017. a kell 18.00 Tartu Karlova 

Kooli õpetajate toas.  

 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/      /allkirjastatud digitaalselt/ 

 

Aavo Hussar        Ly Kubenko 

koosoleku juhataja       koosoleku protokollija 

 


